
SEJA PREDSEDSTVA OBČINSKE KONFERENCE SZDL

Podpora enovitemu programu
Predsedstvo občlnske konference SZDL je na seji

28. oktobra podprlo sklep o razpisu referenduma za
enovltl program IV. samoprlspevka v Ljubljanl.

Obenem je predlagalo naj v
enoviti program vključijo tu-
di dodatni predlog mestne
konference SZDL in sicer naj
bi zgradili tudi vodohran na
ljubljanskem gradu in kanali-
zacijski kolektor ob Vilharje-
vi cesti. Predsedstvo je oceni-
lo, da je bila storjena strokov-
notehnična napaka pri pripra-
vi osnovnega gradiva, ker
oba, zdaj dodatna predloga ni-
sta bila zapisana na področju
urejanja kanalizacije in vodo-
voda pač pa vključena v sana-
cijo grajskega pobočja oziro-
ma komunalno ureditev pot-
niške postaje.

Predsedstvo je v celoti pod-
prlo stališče obfcinske konfe-
rence SZDL in poudarilo zah-
tevo, naj postane sanacija
grajskega pobočja prioritetna
naloga pri izvajanju letnega
programa komunalne skup-
nosti Ijubljanskih občin, ker
je iz javne razprave razvidno,
da občani odklanjajo vključi-
tev te sanacije v program sa-
moprispevka.

Obenem je predsedstvo
zahtevalo naj vzporedno z iz-
vajanjem Programa IV. samo-
prispevka razrešujejo pristoj-
ni organi tudi prometno ure-
ditev v ožjem središču mesta,
ker je takšna ureditev vsebin-
ski element tako srednjeroč-
nega kakor tudi dolgoročnega
programa reševarya ekologye
v Ljubljani.

Iz razprave na seji predsed-
stva povzemamo ugotovitev,

da med razpravami o progra-
mu samoprispevka premalo
poudarjamo, da gre le za na-
daJjevanje dosedaryega že 12
let uveljavljenega zbiranja
sredstev, ki ga plačujemo v
bbliki poldrugega odstotka
od osebnih dohodkov. Razli-
ka je le v tem, da smo doslej ta
sredstva uporabljali za grad-
njo šol, vrtcev, zdravstvenih
domov in podobnih objektov
družbenega standarda, med-
tem ko naj bi s IV. samopri-
spevkom razrešili pereče
vprašanje onesnaženosti zra-
ka in preprečili onesnaževa-
nje vodnih virov. Člani pred-
sedstva so menili, da je po-
trebno v sedanjem obdobju,
kolikor nam še ostane do refe-
renduma, skrajno okrepiti
propagandno informativno
dejavnost na vseh ravneh, zla-
sti pa bi morali temu vpraša-
nju posvetiti več pbzornosti
sredstva javnega obveščanja,
- radio, televizija in dnevno
časopisje.

V nadaljevanju seje je pred-
sedstvo obravnavalo še osnu-
tek občinske resolucije za leto
1987. Iz uvodne obrazložitve
je bilo razvidno, da so imeli
sestavljalci resolucije to pot
pred sabo izredno trd oreh,
saj so morali izdelati doku-

. ment ne da bi imeli pred seboj
jasne usmeritve na gospodar-
skem področju za prihodnje
leto. To je tudi vzrok, da je
resolucija razmeroma splošna
in da jo bo treba v nadaljnjem
izpopolnjevanju še močno ob-

delati, da bo postala konkret-
na in bolj zavezujoča.

Razen tega je predsedstvo
opozorilo, da bi morale delov-
ne organizacije, ki že vrsto let
delujejo na robu rentabilnosti
posvetiti kar največ pozorno-
sti prestrukturiranju svojih
programov in se vključiti v
poseben program do leta
1987, ki ga predvideva občin-
ski izvršni svet. Pri izvoznih
usmeritvah naj bi poudarili
možnosti za boljše spodbuja-
iye izvoza predvsem na kon-
vertibilno področje. Predsed-
stvo je poudarilo, da v osnut-
ku niso jasno vidni napori pri
iskanju novih rešitev ter raz-
voja v naši občini za kvalitet-
nejše kazalce gospodaijenja.
Obenem velja še zapisati ugo-
tovitev, naj bi se v letu 1987
pričela modernizacija uprav-
nih služb občine. N. I.


